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PROTOKOLL	  
från	  

	   STYRELSEMÖTE	  	  
i	  

TULLINGEPARTIET,	  TUP	  
	   	  	  

Tid:  onsdag den 26 april 2017, 18.30–20.30 

Plats:  Medborgarkontoret i Tullinge   

Närvarande:   Camilla Jägemalm, ordförande 

  Elisabet Thorén 

Anders Thorén  

Carl Widercrantz, POLSEK  

Christian Wagner 

  Rita Ilomäki  
   

Fredrik Ahlinder	  	  

Elizabeth Bushby	   	    

  Sture Nordberg (inbjuden)  
    
 
Frånvarande: 	   Louise Linder  

  Per Börjel  

	  
§1	   Mötets	  öppnande	  	  

Camilla	  öppnade	  mötet	  och	  hälsade	  deltagarna	  välkomna.	  	  
	  
§2	   Genomgång/godkännande	  av	  föregående	  protokoll	  	  

Det	  fanns	  inga	  kommentarer	  till	  föregående	  protokoll.	  Protokollet	  godkändes.	  	  	  
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§3	   Information	  från	  Sture	  Nordberg	  om	  tekniska	  nämnden	  
Tullingepartiets	  ledamot	  i	  tekniska	  nämnden,	  Sture	  Nordberg,	  var	  inbjuden	  till	  kvällens	  
styrelsemöte	  för	  att	  berätta	  om	  nämndarbetet.	  Det	  ställdes	  även	  frågor	  till	  Sture.	  	  	  
	  
Under	  Stures	  tid	  i	  tekniska	  nämnden	  har	  det	  varit	  tre	  olika	  förvaltningschefer	  och	  två	  
olika	  ordföranden.	  Bristande	  kontinuitet	  och	  16-‐18	  vakanta	  nyckelpositioner	  har	  varit	  
stora	  problem.	  Revisorerna	  har	  vid	  upprepade	  tillfällen	  riktat	  stark	  kritik	  mot	  tekniska	  
nämnden.	  	  

	  
§4	   Besök	  hos	  Regeringskansliet	  för	  att	  diskutera	  delningsfrågan	  27	  april	  	  

Tyvärr	  har	  den	  politiska	  ledningen	  inte	  möjlighet	  att	  ta	  emot	  oss,	  men	  vi	  får	  i	  alla	  fall	  
träffa	  tjänstemännen.	  Carl,	  Anders	  och	  Camilla	  ska	  träffa	  Annika	  Rudestad,	  
rättssakkunnig	  på	  kommunenheten,	  avdelningen	  för	  offentlig	  förvaltning.	  	  

	  
Syftet	  med	  mötet	  är	  att	  få	  mer	  information	  om	  hur	  delningsansökan	  bereds	  samt	  
komplettera	  den	  skriftliga	  ansökan	  med	  en	  muntlig	  framställning.	  Bland	  annat	  
kommer	  följande	  aspekter	  att	  betonas:	  

• Det	  var	  en	  smutsig	  och	  lögnaktig	  kampanj	  från	  nej-‐sidan	  vilket	  sannolikt	  
påverkade	  valresultatet	  i	  Botkyrka.	  	  

• Botkyrkas	  egen	  medborgarundersökning	  visar	  på	  stora	  brister	  i	  kommunen.	  	  
• De	  nya	  kommuner	  som	  bildats,	  t	  ex	  Nykvarn	  och	  Knivsta,	  har	  klarat	  sig	  bra	  på	  

egna	  ben.	  	  
• Forskning	  visar	  att	  närdemokratin	  blir	  bättre	  i	  små	  och	  medelstora	  kommuner.	  	  

	  
§5	   Information	  från	  POLSEK	  (Carl)	   	  

Carl	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  från	  KS/KF.	  
	  
Med	  anledning	  av	  diskussionerna	  om	  att	  riva	  eller	  renovera	  Falkbergsskolan	  har	  Carl,	  
Anders,	  Bertil	  Rolf,	  Jens	  Jenslin,	  Lasse	  Almgren	  och	  Kenneth	  Asplund	  gjort	  en	  
rundvandring	  i	  skolan	  tillsammans	  med	  kommunens	  tjänstemän	  för	  att	  titta	  på	  
lokalerna.	  	  
	  
27	  april	  besöker	  Carl,	  Anders	  och	  Camilla	  en	  liknande	  skola	  (som	  har	  renoverats)	  i	  
Bagarmossen.	  	  
	  
Alla	  blanketter	  till	  kyrkovalet	  (valsedel,	  intyg	  och	  kandidatförsäkran)	  är	  inskickade.	  
	  
Vårmarknaden	  i	  Tullinge	  C	  är	  den	  6	  maj,	  kl	  10-‐15.	  Carl,	  Elizabeth,	  Rita	  och	  Christian	  

	   kommer	  att	  medverka	  på	  marknaden.	  	  
	  
§6	   Information	  –	  rapporter	  från	  grupperna	  	  	  

a) Hemsidan.	  
Arbetet	  med	  den	  nya	  hemsidan	  har	  påbörjats.	  Anders	  berättade	  om	  layouten	  som	  ger	  
två	  kolumner:	  ”nyheter”	  och	  ”viktiga	  frågor”.	  	  	  
	  
Hemsidan	  ska	  fungera	  på	  både	  mobiltelefoner	  och	  läsplattor.	  	  
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b) Kommunikation	  –	  Media	  	  
Elisabet	  redogjorde	  för	  senaste	  nytt	  i	  media.	  	  
Anders	  betonade	  vikten	  att	  vi	  fortsätter	  dela	  ut	  de	  nya	  broschyrerna.	  	  
	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  börja	  experimentera	  med	  annonser	  på	  Facebook	  för	  att	  lära	  oss	  

	   hur	  dessa	  ska	  utformas	  på	  bästa	  sätt.	  
	  

c) Ekonomi	  –	  Budget	  –	  medlemmar,	  Facebook	   	  	   	  
Louise	  rapport	  var	  utskickad	  sedan	  tidigare.	  	  
	  
Carl	  har	  tagit	  bort	  TUPs	  stängda	  grupp	  på	  FB.	  Nu	  finns	  det	  endast	  en	  officiell	  TUP-‐

	   grupp.	  
	  
d) Den	  andra	  vägen	  	  
Till	  kommande	  styrelsemöte	  ska	  Camilla	  göra	  en	  presentation	  från	  kongressen	  med	  

	   lokala	  partiers	  nätverk.	  
	  
§7	   Botkyrka	  kommun	  bjuder	  in	  alla	  som	  vill	  vara	  med	  och	  utveckla	  centrala	  Tullinge	  till	  

workshops	  och	  dialogmöten	  
Inbjudan	  sker	  via	  Tullinge	  Dialogforum.	  Aktuella	  datum	  är:	  	  
30	  maj	  kl.	  18-‐21	  
31	  maj	  kl.	  18-‐21	  	  
5	  september	  kl.	  18-‐21	  
6	  september	  kl.	  18-‐21	  
Anmälan	  sker	  till:	  bjorn.adelly@botkyrka.se	  
	  
Arbetet	  dokumenteras	  i	  bildprotokoll	  och	  blir	  ett	  av	  underlagen	  för	  det	  aktualiserade	  
detaljplaneprogramet	  för	  centrala	  Tullinge	  som	  kommunen	  ska	  vara	  klar	  med	  under	  
2018.	  	  
	  
Beslutades	  att	  vi	  ska	  tycka	  upp	  nya	  centrumskisser	  (500	  st).	  	  

	  
§8	   Rapport	  från	  möten	  	  
	   Den	  28	  mars	  deltog	  Carl	  och	  Anders	  på	  överläggning	  vid	  Lida	  inför	  valet	  2018.	  
	  
	   Den	  19	  mars	  hade	  Carl	  och	  Anders	  möte	  med	  ordförande	  i	  TTP.	  	  
	  
§9	   Övriga	  ärenden	  	   	  
	   Vi	  har	  blivit	  kontaktade	  av	  företaget	  ”Peckas	  naturodlingar”	  som	  letar	  efter	  lämpliga	  
	   marker	  för	  sina	  nya	  anläggningar	  nära	  storstadsområden.	  Affärsidén	  är	  att	  tillgodose	  
	   den	  växande	  marknaden	  med	  närproducerade	  och	  högkvalitativa	  grönsaker	  och	  fisk.	  
	   Innan	  vi	  eventuellt	  hjälper	  företaget	  ska	  vi	  undersöka	  så	  att	  deras	  verksamhet	  är	  
	   seriös.	  	  
	  
§10	   Nästa	  möte	  /	  Avslutning	  

Nästa	  möte	  beslutades	  till	  måndag	  29	  maj,	  kl	  18:30,	  på	  Medborgarkontoret.	  	  
Ordförande	  tackade	  alla	  närvarande	  och	  förklarade	  mötet	  avslutat.	  	  
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Vid protokollet    Justeras  
 
  
Carl Widercrantz    Camilla Jägemalm  


